
                                                      Protokół nr 7/2011
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów

Rady Miasta Luboń
z dnia 13 kwietnia 2011roku.

Obecność zgodnie z listą obecności [ zał. nr. 1 ]

Porządek posiedzenia : Rozpoczęcie komisji godz 18.30

1.Przewodnicząca  Komisji  Małgorzata  Matysiak  rozpoczęła  spotkanie  przywitaniem Burmistrza 
Dariusza  Szmyta,  Burmistrza  Mariana  Walnego,  Skarbnik  -Teresę  Soche,  Kierownik  Wydziału 
Inwestycji - Monikę Nawrot .

2.Przewodnicząca  Komisji  Małgorzata  Matysiak  poprosiła  Burmistrza  Dariusza  Szmyta  o 
omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2011-
2022.
Burmistrz Dariusz Szmyt omówił zasadność przyjęcia projektu uchwały.
3.Przewodnicząca Komisji Małgorzata Matysiak otwarła dyskusję
Radny Patryk Bartkowiak zadał  pytanie;czy podana wartość 2,5 ml  zł  to  realna wartość spółki 
,,Komlub''?
Otrzymał odpowiedż iż jest to tylko wartość gruntu na której jest ona położona.
4.Przewodnicząca Komisji Małgorzata Matysiak zadała pytanie dotyczące oszczędności ;
- Czy wiemy już gdzie zaoszczędzimy ?
- Jakiego rzędu one będą? 
- czy brana jest pod uwagę dotacja na żłobki?
Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz Dariusz Szmyt iż szacować szacujemy ale wiadoma sprawa jest 
również iż mamy parę pozycji nie doszacowanych.
Istnieje  możliwość  przyoszczędzenia  troszeczkę  na  oświacie  ale,  szukamy  też  i  w  innych 
obszarach.Jakiego rzędu trudno teraz powiedzieć.Jeżeli chodzi o żłobki to na razie nie bierzemy 
ich pod uwagę, gdyż nie wiemy co ona nam może przynieść ta ustawa.
5. Radny Adam Dworaczyk zapytał o realizacje projektu parku, dlaczego w WPF nie znalazła się ta 
inwestycja.

Burmistrz Dariusz Szmyt stwierdził iż w tym roku nie przystąpimy do realizacji tego projektu i 
raczej będzie trzeba  go odłożyć.
W  związku  z  tym  zapłacimy  tylko  za  koncepcje  i  projekt  wykonawczy,  pozostałe  środki 
przesuniemy.
6.Radny Adam Dworaczyk zapytał czy pan Burmistrz posiada wolę wykonania tego projekty w 
najbliższych latach?
Burmistrz  Dariusz Szmyt  odpowiedział  że  taką  wolę  ma,  i  bardzo ubolewa z  tego powodu że 
inwestycje tę trzeba odłożyć na przyszłość.
Radny Marek Samulczyk zgłosił wniosek o przesunięcie środków 20 tyś zł z promocji miasta na 
wykonanie kanalizacji deszczowej przy ulicy Paderewskiego.
7.Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Małgorzata Matysiak poddała głosowaniu wniosek 
Radnego Marka Samulczyka .
Wynik głosowania ;
za – 5 głosów

przeciw – 0 głosów

wstrzymał się – 2 głosy.
8.Radny Włodzimierz Kaczmarek wyraził swoją opinie iż cała Wieloletnia Prognoza Finansowa jest 



nierealna i budzi wiele obaw co może skutkować olbrzymią zapaścią finansową naszego Miasta.
Podkreślił ,iż ta zła kondycja finansowa którą mamy w tej chwili, to wynik ostatnich kilku lat.
9.Radny Adam Dworaczyk zaproponował stworzenie ,,Programu Naprawy Finansów Publicznych”
Burmistrz Dariusz Szmyt stwierdził ,że jest otwarty na propozycje i gotowy do współpracy,
jeżeli znajdą się osoby by taki program stworzyć, on jest na ,, tak”.
10.Przewodnicząca  Komisji  Małgorzata  Matysiak  zarządziła  głosowanie  nad  pozytywnym 
zaopiniowaniem zmiany projektu uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2011-2022;
Wynik głosowania ;
za – 5 głosów,

przeciw – 1 głos,

wstrzymał się – 1 głos,
11.Przewodnicząca Komisji Małgorzata Matysiak poprosiła p.Skarbnik Teresę Soche o omówienie 
zmian w budżecie miasta na rok 2011.
Skarbnik Teresa Socha omówiła zmiany w budżecie  Miasta  na rok 2011,  uzasadniła  zasadność 
przyjęcia projektu uchwały przez komisje.
Następnie głos uzupełniający zabrał w-ce Burmistrz Marian Walny 
12.Przewodnicząca Komisji Małgorzata Matysiak otwarła dyskusję;
13.Pani Przewodnicząca zapytała o pozycje pod nazwą żywność dla trójeczki i kwotę 36000 zł co ta 
pozycja oznacza.
Pani Skarbnik wyjaśniła że są to środki zabezpieczające catering dla tego przedszkola które zostały 
zapomniane przez panią księgową .
14.Radny  Włodzimierz  Kaczmarek  zadał  pytanie  na  które  nie  otrzymał  odpowiedzi  dotyczące 
środków które były przeznaczone na takie ulice jak Dworcowa, Fabryczna podkreślił iż inwestycje 
nie  zostały wykonane a  środki  zniknęły,  a  co gorsze znalazły się  nowe inwestycje.Gdzie  są  te 
pieniądze.
15.Przewodnicząca  Komisji  Małgorzata  Matysiak  zarządziła  głosowanie  nad  pozytywnym 
zaopiniowaniem zmiany projektu uchwały budżetu miasta na rok 2011;
Wynik głosowania ;
za – 6 głosów,

przeciw – 1 głos,

wstrzymał się – 0 głos,
16.Przewodnicząca Komisji Małgorzata Matysiak poprosiła Pana Burmistrza Dariusza Szmyta o 
omówienie  projektu  uchwały  w  sprawie  upoważnienia  Burmistrza  Miasta  Luboń  do  zawarcia 
umowy użytkowania Stadionu Miejskiego oraz wyrażenie zgody na zaciągniecie zobowiązania na 
okres przekraczający rok budżetowy.
Burmistrz Dariusz Szmyt omówił zasadność przyjęcia projektu uchwały.
17.Przewodnicząca  Komisji  Małgorzata  Matysiak  zarządziła  głosowanie  nad  pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta Luboń do zawarcia 
umowy użytkowania Stadionu Miejskiego oraz wyrażenie zgody na zaciągniecie zobowiązania na 
okres przekraczający rok budżetowy.
Wynik głosowania ;
za – 5 głosów,

przeciw – 0 głos,

wstrzymał się – 2 głosy,
18.Przewodnicząca Komisji Małgorzata Matysiak poprosiła Pana Burmistrza Mariana Walnego o 
omówienie  zasadności  przyjęcia  projektu  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  oraz  zabezpieczenia 
wekslem in blanco pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska.

Burmistrz Marian Walny omówił zasadność przyjęcia tejże uchwały.
Przewodnicząca  Komisji  Małgorzata  Matysiak  zarządziła  głosowanie  nad  pozytywnym 



zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia oraz zabezpieczenia wekslem in blanco 
pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska.
Wynik głosowania ;
za – 6 głosów,

przeciw – 0 głos,

wstrzymał się – 1głos,
19.Przewodnicząca Komisji Małgorzata Matysiak poprosiła Pana Burmistrza Dariusza Szmyta o 
omówienie  projektu  uchwały  w  sprawie  upoważnienia  Burmistrza  do  ustalania  cen  i  opłat  za 
korzystanie z Hali Widowiskowo sportowej w Luboniu.
Burmistrz Dariusz Szmyt omówił projekt i jego zasadność w sprawie upoważnienia Burmistrza do 
ustalania cen i opłat za korzystanie z Hali Widowiskowo sportowej w Luboniu.

Radny Jakub Bielawski wyraził opinie iż to Rada Miasta powinna decydować nad wysokościami 
stawek i opłat na Hali Widowiskowo sportowej. 
20.Przewodnicząca  Komisji  Małgorzata  Matysiak  zarządziła  głosowanie  nad  pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza do ustalania cen i opłat za 
korzystanie z Hali Widowiskowo sportowej w Luboniu.
Wynik głosowania ;
za – 4 głosy,

przeciw – 2 głosy,

wstrzymał się – 0głosów

21.Przewodnicząca  Komisji  Małgorzata  Matysiak  zarządziła  głosowanie  nad  pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu 
budżetowego.
Wynik głosowania ;
za – 6 głosów,

przeciw – 0 głos,

wstrzymał się – 1głos,

22.Przewodnicząca Komisji Małgorzata Matysiak poddała głosowani przyjęcie protokołu nr 4
Wynik głosowania ;
za – 6 głosów
przeciw – 0 głosów
wstrzymał się – 1 głos

Zakończenie komisji o godz. 21.35

………………………………….. …………………………………………… 
  Sekretarz  (Jakub Mączkowiak)                Przewodnicząca (Małgorzata Matysiak)


